
                                                                                                                  

 

18.12.2024 

 2024/6פורום בטיחות 
 . מנהל לוגיסטי, זיו יועץ בטיחות : אייל מנכ"ל, ערן סמנכ"ל, איתןנוכחים

 

 עיקרי הדברים:

הועלה פרוטוקול. מצ"ב מטה התקיימה ישיבה של פורום בטיחות זה. בשל תקלה משרדית, לא  4.9.2024 -ב

 פרוטוקול עדכני.

תאריך  באחריות משימה 
 ביצוע

 הערות

 סטטוס אירועי בטיחות שקרו בחודש האחרון -חלק א'
 (סיור פעם בחודשיים של איתן בכל יחידה /)ע"ב דוח אירוע/ דו"ח חודשי נאמן בטיחות

1.    קריסת קיר תומך צמוד לאולם תחתון במרכז הפנאי
בית ראשונים. בטיפול מנהל אגף אהוד וואנה, היה 
שם קוסטרוקטור עירייה דוניו. אישר פעילות למעט 
אולם תחתון. מבקשים ממנו כשבוע הנחיה כתובה. 

 מתעלם. 
  ע"פ בדיקה של איתן, אין אירועי בטיחות לציון

 . למעט הנ"ל לפורום

 בקרה סיור בכל מרכז עם מנהל ואב בית ל איתן יקבע
 ובפגישה הבאה יציג ממצאיו.  

 

  - איתן

 פתוחים )אנא להגיע עם קובץ אקסל לישיבות( 1/0געי קדימות פסטטוס טיפול במ -חלק ב'  

2.   0/1אנא תציגו מדי פגישה אקסל מפגעי  -איתן וזיו 
 הפתוחים. 

  לדברי זיו לאחר בדיקות שוטפות שלו בשטח אין
 . 0מפגעי 

 נקבעה פגישה עם חשמלאי בודק  -ריג'קטים חשמל
יניב במהלך ינואר היות ולא מתקדם לשביעות רצון 

 .איתן והמשימה פתוחה כשנה
 

 טל תוהמי מהעירייה איתן יקפיץ את המייל ששלח ל
דו"ח תקינות שלהם )מיוזיק בונקר,  כדי שישלח

לשלוח (. 22מקלט , 13צוללת, מקלט שמשון, 
. אין מענה מטל וגיל שלמה קוסינובסקילבוריס 

 חודשים ארוכים. 
 טופלעגלת חומרי ניקוי לא נעולה -קלור . 
  טופלשקע פתוח –בית אליעזר . 
 האם הסתיים טיפול? -רעים מאחז יד 

 

לפגישה  איתן
 הבאה

 

הארקות איתן יסיים עד פגישה  ריג'קטים גדולים" -חשמל  .3
 הבאה במחסן ובמטה.  

לפגישה  איתן
 הבאה

 

  מיידי איתן/זיו החלפת פרקט. מה רציתם לבצע?  -גני אלון  .4

 סטטוס התקדמות תכנית עבודה -חלק ג'  

איתן מציין שבוצעו בדיקות קונסטרוקטור לכל המבנים כולל   .5
 5מבנה, תקרה, רצפה, קירות, מתלים )מזגן וכו'(. תקף ל 

 שנים. 

   

בוצע סקר בטיחות במגרשים ע"י יועץ בטיחות. איתן ישלח   .6
 על מנת שאייל ישלח לעירייה. במיידי ממצאים 

  מיידי איתן

זיו ביצע בדיקת תקינות בכלל שלטי פרסום של העמותה ע"פ   .7
מיקומים שאיתן העביר. לדברי זיו כלל השלטים תקינים 

 בקלור צריך להחליף מסגרת. 

לפגישה  איתן
 הבאה

 



                                                                                                                  

 

לדברי איתן בוצעו כלל מבדקי אש )מטלטלין ומערכות( סטטוס   .8
מצורף בתחתית הדף(. ממתינים לכב"א לאישור תקינות 

 רשמי. איתן יעדכן בפגישה הבאה. 

  פגישה הבאה איתן

 תיק מבנה  .9

  ,יש להשלים תיקי מבנה ביוספטל, ויחידה לגיל הרך
 ולהוסיף מפות

  פגישה הבאה . זיו יציג 10.2024היה צריך להציג ב
 את תיקי המבנה ואז הם יוכנסו לפורטל העובדים

 

לפגישה  וזיו איתן
 הבאה

 

 יישום משימות פתוחות מישיבות קודמות/ כללי -חלק ד'  

נשלחו הדרכות החובה הדרושות בתחום הבטיחות לעובדים   .10
 השונים בפנאי העיר. 

 עם ריכוז כלל ההדרכות  לפורום זה טבלה ישלח זיו
 הנדרשות )בסיסית, צהרונים, עבודה בגובה וכו'(

  לכלל  להוציא דרישת רכש –באחריות איתן
 הדרכות העמותה

 

לפגישה  זיו
 הבאה

משימה 
פתוחה כמעט 

 שנה

לוודא מול מיכל שהוכנס דף סיכונים ע"פ תפקיד לקליטת   .11
 עובדת חדש 

לפגישה  ערן
 הבאה

 

 דק' 45לפורמים אלו:  בטיחותלקבוע מפגשי הדרכת   .12

  מפגשים שנתיים 8לבצע באחד מ  –רצף חינוכי  
 יוסי שחר ביצע -וספורט רכזי נוער 
 מול אסנת לתאם -רכזי קהילה 
 ואבות בית נקותמ 
 מנהלי מרכזים במסגרת ישיבת מנהלים 
 עובדים כללי 

 
ניתן לקנוס עובד עקב עבירת בטיחות עד שליש 

 משכורת.

לפגישה  איתן
 הבאה

 

   זיו לשלוח את טבלת בדיקות הבטיחות הנדרשות לשנת פעילות  .13

לבדוק מול יוסי האם אנחנו יכולים לצלם אותו מעביר הדרכת   .14
בטיחות שנתית ואנחנו נשים זאת באתר ונחייב העובדים 

 לצפות + לחתום שצפו

   זיו מול יוסי

לוודא שנקבעו פעם בחודשיים מפגש פורום נאמני בטחות   .15
 העברת תכני בטיחות + העלאת מודעותלגיבוש + 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                                                                                  

 

 

 סטטוס שאיתן הגיש בפגישה: 

 


